
Protokół  Nr II/10 
z 2 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 10 grudnia 2010r. 

 
 
               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001 
r. Nr 142, poz. 1591 z późn.zm.) 2 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył 
Przewodniczący Rady - Pan Witold Nazimek. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-stu.  
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz – Zenon Gali, 
- Nowo wybrany Burmistrz – Stanisław Dobrowolski, 
- Z-ca Burmistrza - Pani Hanna Piwowarska, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – GraŜyna Szymańska,  
- Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Eugenia Pawłowska, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Nazimek powitał wszystkich 
zebranych na 2 sesji Rady Miejskiej w Sobótce. Następnie przedstawił porządek 
obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Interpelacje i zapytania. 

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 29 listopada 2010r. 

3. Ślubowanie Burmistrza Miasta i Gminy Sobótka. 

4. Ślubowanie radnego Marka Sienkowskiego. 

5. Wolne wnioski i komunikaty. 

 

 

Ad. 1 

Pan Marek Juraszek Sołtys miejscowości Sulistrowiczki poruszył problem 
zimowego utrzymania dróg. Zapytał, kto wydaje pozwolenie na budowę domu? Kto w 
tych domach melduje mieszkańców? Kto zbiera w gminie podatki i kto odpowiada za 
utrzymanie dróg, poniewaŜ przemieszczając się po gminie widać, Ŝe są kategorie 
dróg i mieszkańców dzieli się na lepszych i gorszych? 

Burmistrz Zenon Gali odpowiedział, Ŝe nie ma kategorii ludzi, ale są kategorie 
dróg i priorytety w odśnieŜaniu. Dodał, Ŝe w ubiegłym roku mieliśmy sytuację, Ŝe 
gmina w porozumieniu z powiatem przejęła kompetencje za określoną odpłatnością, 
która nie jest wystarczająca do utrzymania dróg w naleŜytym stanie. Poinformował, 
Ŝe w tym roku nie ma juŜ takiej umowy i część dróg utrzymuje „Hadlux”, a część 
naleŜy do powiatu, który za nie odpowiada. Zaznaczył, Ŝe powiat ma kategorie dróg i 
według tych kategorii przeprowadza odśnieŜanie. Poinformował, Ŝe pozwolenia na 
budowę wydaje Starosta Powiatu Wrocławskiego, ale decydentami są rady gmin, 
które zatwierdzają plany miejscowe. Podatki gruntowe płacone są do gminy. 
Zaznaczył, Ŝe to od nowego Burmistrza i od rady będzie zaleŜało to, jaką formę 
odśnieŜania przyjmie się w tym roku.  



Pan Michał Krzemień poruszył problem pobierania opłat za parkowanie na terenie 
strefy i nieodśnieŜonych miejsc parkingowych. Zapytał, czy w umowie zawarto zapis, 
Ŝe miejsca te mają być odśnieŜone przez osoby pobierające opłaty? 

Burmistrz Zenon Gali odpowiedział, Ŝe jeŜeli parking nie jest odśnieŜony to opłata 
nie powinna być pobierana. Dodał, Ŝe umowa w sprawie strefy płatnego parkowania 
została zawarta na dłuŜszy czas, ale jak kaŜda umowa moŜe zostać zerwana i juŜ od 
nowej rady będzie zaleŜało to, czy zechce zmienić obecny stan. Podkreślił, Ŝe 
odśnieŜanie naleŜy do firmy obsługującej parkingi. 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i rada w głosowaniu jednomyślnym 
zatwierdziła protokół z sesji w dniu 29 listopada 2010 r. 

Ad. 3 

Przewodniczący rady Pan Witold Nazimek zwrócił się do Burmistrza o złoŜenie przed 
Radą ślubowania uprawniającego do objęcia mandatu. Burmistrz złoŜył ślubowanie 
odczytując treść przysięgi: „Obejmując urząd Burmistrza Miasta i Gminy 
Sobótka uroczyście ślubuję, Ŝe dochowam wierności prawu, a powierzony 
mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 
mieszkańców Miasta i Gminy”. Tak mi dopomóŜ Bóg. 
 
Burmistrz Zenon Gali pogratulował swojemu następcy objęcia tak zaszczytnego 
stanowiska Ŝycząc jednocześnie zrealizowania swojego programu wyborczego dla 
dobra naszej gminy. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Nazimek w imieniu 
Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Sobótce wręczył Panu Markowi 
Sienkowskimu zaświadczenie o wyborze na radnego. Następnie odczytał tekst 
przysięgi „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję 
uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 
mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”, a Radny Marek 
Sienkowski wypowiedział słowa „Ślubuję, tak mi dopomóŜ Bóg” . 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Nazimek poprosił radnych, aby po 
sesji podeszli do Urzędu MiG po odbiór laptopów. 

Burmistrz Stanisław Dobrowolski podziękował mieszkańcom miasta i gminy za 
liczny udział w wyborach i za oddane na niego głosy. Poprosił o wsparcie i 
zadeklarował, Ŝe będzie uczciwie pełnił swoje obowiązki. Na zakończenie 
podziękował swojemu komitetowi honorowemu oraz wszystkim radnym. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo i 
zamknął II sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 11:00 do 11:30.  
 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 
 


